

Lawatan Pengarah Pertanian Bandar ke SMK Mutiara



Labuan, 16 April : Pengarah Jabatan Pertanian seluruh Malaysia telah membuat lawatan ke Tapak Tanaman Program Pendidikan Khas Integrasi Sekolah Menengah Kebangsaan Mutiara WP Labuan.

Rombongan lawatan diketui oleh Pengarah Pertanian Bandar, Encik Mustapa bin umar bersama 30 orang Pengarah Jabatan Pertanian seluruh Malaysia.

Encik Mustapa berterima kasih dan mengucapkan tahniah kepada pihak sekolah yg telah melaksana aktiviti pertanian bandar dengan menanam pelbagai sayuran, buah-buahan dan tanaman hiasan.

Beliau mencadangkan agar pihak sekolah mengamalkan penanaman secara organik dan menyarankan agar guru dan murid mengikuti kursus penghasilan plant booster yang dianjurkan oleh Jabatan Pertanian WP Labuan.

Berita Oleh : SMK Mutiara



**Karnival Hari Guru PBD 2019
Disambut Meriah**



Labuan, 15 April : Hasil kerjasama pelbagai pihak telah melakar sejarah penganjuran Karnival Hari Guru PBD Tahun 2019. Sokongan Sektor, Sekolah, PIBG, PIBK dan Agensi Swasta menjadikan sambutan tahun ini begitu bermakna.

Dengan bertemakan Pentaksiran Bilik Darjah (PBD), karnival ini telah disambut dengan meriah dan berjaya menarik lebih kurang 2000 pengunjung termasuk guru, ibu bapa dan murid-murid.

Karnival Hari Guru PBD 2019 ini berlangsung di perkarangan

Bahagian Teknologi Pendidikan Negeri dan Sekolah Menengah Kebangsaan

Rancha-Rancha seawal jam 7.30 pagi dan berakhir 5 petang.

Antara acara utama sepanjang karnival ialah perkongsian amalan terbaik berkaitan PBD, simulasi PBD dalam PdP, e-Pentaksiran PBD, pameran Inovasi PBD dan Kupu-kupu Haei Gu'u.

Sambutan ibubapa, murid dan guru-guru melebihi jangkauan terhadap pelbagai acara yang disediakan, antaranya amazing race, mini hoki, catur blitz, kuiz *online*,

pancing santai, *golf on the go*, *dart bull*, *carrom*, *bowling* kelapa, gubahan bunga dan sukaneka.



Pentaksiran Bilik Darjah

Karnival kali ini turut dimeriahkan dengan program sehari bersama kaunselor anda, gerai pameran agensi swasta dan gerai-gerai jualan oleh ahli PIBG dan PIBK.

Menariknya, karnival ini juga telah berlangsung secara *live* melalui Facebook rasmi Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan.

Pengarah Pendidikan, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan

Labuan, Encik Raisin Saidin telah mengunjungi tapak karnival memberi sokongan dan dorongan kepada pelaksanaan karnival ini.

Dalam ucapannya, beliau mengucapkan terima kasih atas sokongan semua pihak dalam menjayakan anjakan ke-9 PPPM dalam meningkatkan kerjasama agensi swasta dan komuniti dalam aktiviti pendidikan.

Beliau turut berharap agar tema hari guru tahun ini iaitu Guru, Obor Hemah Menyinari Pertiwi dapat diterjemah dalam pelbagai bentuk tindakan

disemua peringkat.

Pelibatan pelbagai pihak dalam karnival kali ini telah berjaya menimbulkan kesedaran terhadap peri penting sokongan dan kerjasama semua pihak dalam bidang pendidikan terutamanya ke arah menzahirkan slogan Labuan Cemerlang, Guru Sayang Muridnya, Kecemerlangan dan Kemenjadian Murid Labuan Bermula Di sini.

Berita Oleh : Cikgu Mohd Nizam Yassim



Encik Raisin Saidin (tengah) dan Puan Maimoon (kiri) bersama guru-guru dalam Pameran Inovasi PBD



Sukankeka Hari Guru 2019



Pertandingan *Bowling* Kelapa



Pertandingan Catur Blitz

Selangor 'tebas' Kejohanan Golf MSSM 2019



Labuan, 11 April : Selangor muncul juara keseluruhan Kejohanan Golf Majlis Sukan Sekolah Malaysia (MSSM) 2019

dengan mengumpul 400 mata daripada 12 acara individu dan berpasukan bagi ketiga-tiga kategori umur bawah 12, 15 dan 18 tahun.

Selangor mengungguli dan muncul juara bagi acara Berpasukan Lelaki (Bawah 12), Berpasukan Perempuan (Bawah 15), Berpasukan Perempuan (Bawah 12), Individu Lelaki (Bawah 18) dan Individu Lelaki (Bawah 12).

Selangor juga memperoleh naib juara bagi kategori Individu (Lelaki B15), selain meraih tempat ketiga bagi acara Individu (Lelaki B12), Individu (Perempuan B15) dan Individu (Perempuan B12).

Naib juara keseluruhan menjadi milik Sarawak yang beroleh 262 mata dengan pencapaian terbaiknya ialah muncul juara Individu Lelaki B15, Berpasukan Lelaki B15, selain meraih tempat ketiga acara Berpasukan Lelaki B12 dan Berpasukan Perempuan B15.



Kontinjen Sarawak : Naib Johan Keseluruhan Golf MSSM 2019 Kedah di tempat ketiga dengan mengutip 228 mata selepas menjuarai Berpasukan Perempuan B18, naib juara Berpasukan Perempuan B15, dan tempat ketiga Berpasukan Lelaki B18.

Acara yang berlangsung di Kelab Golf Antarabangsa Labuan dan Kelab Golf Labuan bermula 8 April hingga 10 April 2019 berjalan lancar dan teratur dengan cuaca yang baik sepanjang kejohanan.

Majlis Perasmian Penutupan telah berlangsung di Dewan Konvensyen Ujana Kewangan, Labuan hari ini yang telah disempurnakan oleh YBhg. Dato' Sri Haji Amir Bin Haji Hussien, Pengerusi Perbadanan Labuan.

Beliau mengucapkan ribuan terima kasih kepada Kementerian Pendidikan Malaysia kerana telah memberi peluang kepada Wilayah Persekutuan Labuan menjadi tuan rumah Kejohanan Golf MSSM 2019 yang julung kalinya diadakan di Labuan.



Kedah : Tempat Ketiga Keseluruhan Golf MSSM 2019
Sementara itu, dalam ucapan aluan, Pengarah Jabatan Pendidikan WP Labuan, Encik Raisin Saidin berkata kejohanan Golf ini merupakan medan mencungkil bakat baharu dan ruang untuk memilih wakil-wakil negara dalam golf di peringkat antarabangsa.

“Besarlah harapan saya agar kejohanan golf ini dapat menampilkan golfers yang gah samada kejohanan tempatan

mahupun antarabangsa pada masa hadapan". Encik Raisin Saidin

Atlet yang telah menjuarai kategori L18 ialah Marcus Lim Pang Chuen dari kontinjen Selangor. Manakala P18 dimenangi oleh Ng Yu Xuan yang mewakili Negeri Sembilan.

Ini diikuti oleh juara kategori L15, Anson Yeo Boon Xiang dari kontinjen Sarawak. Juara kategori P15 pula ialah Ashley Chin Yen Ling yang berasal dari negeri Pulau Pinang.

Kontinjen Selangor sekali lagi menjuarai acara individu kategori L12 iaitu adik Muhd Ajmal Amin M. Fajri.

Usaha Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur yang tidak berputus asa, akhirnya berjaya dijemakan dengan kejuaraan oleh adik Wang Xin Yao yang bertanding dalam kategori P12.

Syabas dan Tahniah kepada semua pihak yang berjaya menjayakan Kejohanan Golf MSSM 2019 ini dengan penuh gemilang.

Satu Murid Satu Sukan, Sukan Untuk Semua dan Sukan Untuk Kecemerlangan !

Buletin kejohanan boleh didapati melalui pautan ini ([klik disini](#))



Juara Individu P18, Ng Yu Xuan (kiri) dari Negeri Sembilan dan Juara Individu L18 (dua dari kanan) dari Selangor bersama tetamu VIP.



Encik Raisin Saidin (tengah) dan Encik Hasbollah (kanan) bersama para *Golfers* yang bertanding dalam Kejohanan Golf MASM 2019

Sekolah Kebangsaan Lubok Temiang Melakar Sejarah Penganjuran LIGuM2019



LABUAN, 4 April – Sekolah Kebangsaan Lubok Temiang (SKLT) melakar sejarah tersendiri apabila menjadi sekolah pertama di Wilayah Persekutuan Labuan menganjurkan program berbentuk pendidikan santai, Lubok Ilmu Guru dan Murid (LIGuM2019) Edisi 1. LIGuM2019 yang bertemakan Program Pembelajaran Profesional (PLC) – Inovasi Bahan dan Pedagogi telah berjaya menghimpunkan seramai 30 orang guru inovatif seluruh Labuan dan Sabah termasuk 4 SISC+ dari Labuan dan 1 SISC+ dari PPD,

Tenom, Sabah.

Pengarah Pendidikan WP Labuan turut merakamkan ucapan tahniah dan syabas kepada SK Lubok Temiang yang telah merintis jalan dengan membudayakan dan mengamalkan gaya pembelajaran profesional dalam komuniti yang pertama di Labuan dan menjadi contoh kepada sekolah lain. Teks ucapan beliau telah disampaikan oleh Hasbollah bin Amit, Ketua Sektor Pengurusan Pembangunan Kemanusiaan.



Hadir dalam majlis yang sama adalah guru besar SK Lubok Temiang, Haji Adam bin Abdul Rahim dan Mohd Dzulfaizal bin

Abd Manan, YDP (PIBG). Dalam program yang sama, hampir 500 orang pengunjung yang hadir terdiri daripada guru-guru sekolah-sekolah rendah di WP Labuan, ibu bapa dan murid SKLT sendiri.

Pada majlis itu, Mohd Asyraf bin Abd Hamid telah dipilih sebagai penerima Anugerah Ikon LIGuM2019 Edisi 1, SKLT. Mohd Asyraf bakal graduan dari IPG Kampus Keningau adalah juga merupakan bekas murid SKLT dan penduduk tetap Kampung Batu Manikar. Pemilihan Mohd Asyraf sangat bertepatan apabila baru-baru ini beliau telah dianugerahkan Penerima "Young South East Asia Leaders" oleh Kedutaan Amerika Syarikat di Kuala Lumpur serta Pemenang anugerah The Honourable Mention in Bali Asia International Model United Nations di Bali, Indonesia apabila beliau terpilih antara 16 belia terbaik dunia.



Menurut penyelaras program, Hasnan bin Md Saad, LIGuM2019 akan dijadikan sebagai acara tahunan SKLT pada bulan April setiap tahun dan akan mengetengahkan pelbagai tema serta medium berlainan. Haji Adam, guru besar SKLT sangat yakin bahawa LIGuM akan menjadi acara berprestij satu hari nanti serta berupaya mengangkat SKLT di mata masyarakat setempat. Perasmian LIGuM turut dihadiri oleh ketua-ketua sektor, pegawai-pegawai jabatan, guru-guru besar dan wakil media.



Mesyuarat Agung Tahunan PIBG SMK Lajau Penghubung Silaturrahim



Labuan : Mesyuarat Agung Tahunan PIBG Sekolah Menengah Kebangsaan Lajau kali ke-18 tahun 2019 berjalan dengan lancar mengikut agenda yang telah ditetapkan.

Tepat jam 7.30 pagi ibu bapa telah membuat pendaftaran di luar Dewan Mini, SMK Lajau mengikut kelas anak masing-masing.

Pada masa yang sama, kutipan sumbangan satu rim kertas A4 bagi satu keluarga turut berlangsung. Sebanyak 86 rim kertas A4 yang telah disumbangkan oleh ibu bapa.

Sementara menunggu ketibaan perasmi, penyampaian sijil kepada penceramah dan cabutan bertuah sesi pertama berlangsung dan disampaikan oleh Penolong Kanan PPKI iaitu Puan Noraini Hj. Sabudin.

Bermula jam 8.00 pagi, pengisian ceramah daripada Unit Pengurusan Farmasi, Jabatan Kesihatan Labuan iaitu Cik Wan Amira Atiqah bin Wan Omar dengan ceramah yang bertajuk "Kenali Ubat Anda".

Tepat jam 9.30 pagi, ketibaan perasmi Datuk Rozman Bin Datuk Hj. Isli telah disambut oleh pengetua SMK Lajau

beserta tetamu jemputan yang lain .

Seterusnya, sesi ceramah yang kedua daripada Unit Psikiatri Dan Kesihatan Mental , Hospital Labuan iaitu Dr. Ng Boon Seng.



Ceramah kesihatan oleh Dr. Ng Boon Seng
Sebaik ketibaan Yang Berhormat di dalam Dewan Mini, SMK Lajau, nyanyian lagu Negaraku dan lagu Wilayah Maju dan Sejahtera berkumandang. Kemudian, iringan doa oleh Ustaz Muhd Zuraihi bin Razali.

Ucapan pertama daripada YDP PIBG SMK Lajau bagi sesi 2018/2019 Iaitu Encik Tapa Bin Jani, diikuti ucapan Pengetua SMK Lajau Encik Mohd Jamatin Bin Abd Latip.

Ucapan akhir, ucapan perasmian yang dinanti-nantikan daripada Yang Berhormat Datuk Rozman Bin Datuk Hj. Isli.

Selepas tamat ucapan, Yang Berhormat melancarkan gimik perasmian dengan meletakkan tapak tangan pada telefon pintar tab yang disediakan seterusnya video perasmian ditayangkan.

Tepat jam 11.15 pagi, pembentangan minit mesyuarat agung tahun lepas yang dipengerusikan oleh YDP PIBG. Pengesahan minit mesyuarat , laporan setiausaha dan laporan kewangan turut dibentangkan. Akhir sekali pembubaran AJK PIBG Sesi 2018 / 2019 secara rasmi oleh YDP PIBG En. Tapa bin Jani.

Bagi menghargai sumbangan AJK PIBG yang lepas, Penyampaian Sijil dan Plak disampaikan oleh Pengetua SMK Lajau Encik Mohd Jamatin bin Abd Latip,.

Pengetua menjalankan tanggungjawab sebagai pengerusi sementara dan mengetuai pemilihan ahli jawatankuasa PIBG bagi sesi 2019/2021 dengan memilih YDP dan Naib YDP.

Semua ibu bapa yang hadir sebulat suara mengekalkan jawatan YDP sebelum ini iaitu Encik Tapa bin Jani dan NYDP iaitu Puan Sarina bin Shaari.

Pengetua juga menyenaraikan pelantikan dalam kalangan guru iaitu Cik Nur Athirah Binti Abdul Rashid selaku Setiausaha dan Cik Noramira Asyikin binti Arun sebagai Penolong Setiausaha.

Manakala Cik Fazera Jane binti Rosmin dilantik sebagai Bendahari yang baharu bagi sesi 2019/2021.



Tetamu Jemputan merakam kenangan bersama semua ibu bapa dan guru

Dengan pelantikan Ahli Jawatankuasa PIBG sesi 2019 / 2021 tersebut maka sempurnalah majlis Mesyuarat Agung Tahunan PIBG kali ke-18 tahun 2019 Sekolah Menengah Kebangsaan Lajau dan semoga tanggungjawab yang diamanahkan dapat disempurnakan dengan jayanya.

Berita Oleh : SMK Lajau